
  

 

 

 

 

1. Βάφω με κίτρινο τα σύμφωνα στις παρακάτω λέξεις. 
 

άλογο     φωτιά    μάστορας    ήρθα     σαρακοστή 

 
 

 
 

 
 

2. Κυκλώνω με πράσινο τα δίψηφα σύμφωνα.   
 

μπαμπάς   μπακάλης   τσαγκάρης   τζαμαρία   τσάντα  φεγγάρι 

 
 

 

 

 
 

 

3. Κυκλώνω τα φωνήεντα στις παρακάτω λέξεις με κόκκινο. 
 

αστέρι      αεροπλάνο        μαργαρίτα        νοσοκόμα      αγαπώ 

 

 

 
 
 

4. Κυκλώνω με μπλε τα δίψηφα φωνήεντα. 

αιώρα         ειρήνη      ουρακοτάγκος        οικογένεια      παιδιά 

 

 
 

5. Βάζω τόνο στις παρακάτω λέξεις. 

πευκο      καυσωνας     νευρα      φευγω      δουλευω     τραυμα 

ONOMA: ________________________ 
 

Σύμφωνα ονομάζονται τα γράμματα που δεν έχουν 

δυνατή φωνή (τα ήσυχα γραμματάκια) 

Τα δίψηφα σύμφωνα είναι: μπ, ντ, γκ, γγ, τζ.  

Λέγονται δίψηφα γιατί έχουν δύο γραμματάκια αλλά 

ακούγονται σαν ένα. 

Φωνήεντα ονομάζονται τα γράμματα που έχουν 

δυνατή φωνή. Τα φωνήεντα είναι 7 και φωνάζουν 

δυνατά: α, ε, ο, ω, ι, η, υ 

Τα δίψηφα φωνήεντα είναι: αι, ει, οι, ου. Λέγονται 

δίψηφα γιατί ενώ έχουν δύο γραμματάκια ακούγονται 

σαν ένα. Ο τόνος πηγαίνει πάντα στο δεύτερο γράμμα. 
 

Τα αυ και ευ λέγονται συνδυασμοί. Ο τόνος πηγαίνει 

πάντα στο δεύτερο γράμμα. 


